












^免費維修保養及送貨安裝服務只適用於住宅用戶，所有行使禁區紙的地區則不獲提供維修保養及送貨安裝服務。香
港中華煤氣有限公司不會為本公司產品因不適當安裝、操作、濫用或錯誤使用等情況而引致的損壞提供三年免費更換零
件保養服務。此保養服務並不包括損耗配件（如爐架、溢湯盤、爐蓋及爐環等）。新更換爐具零件（不包括損耗配件）的
保養期延長至24個月。價格及規格如有更改，恕不另行通知。所有圖片只供參考。
^ Free warranty, delivery and installation servicing only for residential customers. Warranty, delivery and installation servicing will not be provided 

for all restricted areas. The Hong Kong & China Gas Co. Ltd. will not provide the 3-year free spare parts replacement warranty service to any 

product damages resulting from improper installation, mishandling, abuse of use and misuse of our Company products. This warranty service does 

not cover consumable parts (e.g. pan support, drip pan, burner cap and burner ring). Warranty of newly replaced spare parts (except consumable 

parts) of Towngas appliances is extended to 24 months. All prices and specifications are subject to change without notice. All photos are for 

reference only.


